
Volby a sport 

Nejdůležitější body: 

• Aktualizace pasporti-
začních karet  - do 30. 
listopadu 2010 

• Aktualizace členské 
základny  - do 30. 
listopadu 2010 

• Do 15. října vyplnit 
přehled použití dotace 
kraje Vysočina na 
mládež. 

• Informace k údržbě 
2010 
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Zpravodaj RS ČSTV Jihlava 

 Nacházíme se v předvolebním období 

do místních samospráv a budeme také volit no-

vé senátory. 

 

 Již na valné hromadě našeho regionu 

v květnu upozornil na tuto skutečnost člen VV 

RS ČSTV Jihlava Jindřich Skočdopole, aby-

chom věnovali volbám patřičnou pozornost a 

abychom k tomuto aktu přistupovali s plnou 

vážností. Sami víte, jak důležitý je vhodný vý-

běr kandidátů, jak se kdo osvědčil, anebo také 

neosvědčil. Jaký má vztah ke sportovnímu pro-

středí. Ve většině se zastupitelstva, zejména 

v menších městech, městysech a obcích osvěd-

čila.  

 

 Postoj ke sportu a sportování je velmi 

důležitý zejména v tomto období, kdy podpora 

ze státních i vlastních zdrojů je téměř nulová. 

Pokud se jedná o rok 2011 je strategie financo-

vání absolutně nejasná. Jsem přesvědčen, že náš 

„venkov“ tuto situaci zvládne, horší je to 

v našem krajském městě, kde současná politická 

garnitura preferuje ponejvíc profesionální sport 

a ostatní sportovci jsou jaksi až na druhé koleji. 

Dochází tak ke kritické situaci a nedojde-li 

k podstatnému obratu je silně ohrožen provoz 

sportovišť ve vlastnictví TJ-SK. Názor radní do 

jejíž kompetence sport patří, že dotace do spor-

tovišť je protiprávní, nemá oporu v zákoně a je 

naprosto chybný.  Proto je nutné podpořit ty 

kandidáty, kteří mají vztah ke sportu, kteří mají 

znalosti o tom, v jakém stavu se sportovní spol-

ková činnost nachází, pro které není sport cizím 

slovem.  Dejme hlas těm 

politikům, o kterých jsme 

přesvědčeni, že drží slovo, 

pro které nejsou předvoleb-

ní sliby pouze frázemi, ale  

umí je plnit a realizovat. 

 

 Jak jsem se zmínil na začátku, volíme 

také do senátu. I zde je nutné si uvědomit, jak 

který z kandidátů vnímá sport, jak je otevřený 

názorům sportovního prostředí. Je dobré zvážit, 

jaké má zkušenosti, zdali se již v minulosti 

osvědčil či neosvědčil. Jestliže kandiduje osob-

nost, která se osvědčila v komunální politice i 

ve vedení kraje, člověk který je důvěryhodný, 

který toho pro sportovní prostředí dost vykonal, 

tak ten by měl mít naši podporu. 

 

 My sportovci máme své vlastní zkuše-

nosti z různých jednání s politickými představi-

teli, se zastupiteli, starosty či senátory. Velmi si 

vážíme těch, kteří mají schopnost nás vyslech-

nout, mají snahu pomoc a je ně spolehnutí, že 

názor, který přijali za svůj prosazovali i v politi-

ce. 

 

 Proto se na Vás na všechny obracím, 

jděte k volbám, volte osobnosti, které vás ne-

zklamali, anebo osobnosti, o kterých jste pře-

svědčeni že budou přínosem. Je jedno jakého 

jsou politického zaměření, podstata je, že ne-

zklamou Vaši důvěru a přesvědčení. 

 

Přeji Vám všem šťastnou volbu. 

Prezentaci sportovních organi-
zací města Jihlavy  moderoval 
úspěšný trenér JPK AXIS Petr 

Ryška 

RS ČSTV Jihlava byl pořadate-
lem porady moravských regio-
nálních a krajských sdružení 

ČSTV 



Tak jako každý rok přinášíme i letos přehled úspěšnosti žádostí našich sdružených TJ a SK o sportovní grantové programy, které vyhlašuje 

Fond Vysočiny. Jednotlivé grantové komise rozhodly o úspěšnosti žádostí takto:  (řazeno podle jednotlivých grantových programů) 

Přehled vyhodnocených sportovních grantových 
programů kraje Vysočina v roce 2010 
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Zpravodaj RS ČSTV Jihlava 

VV RS ČSTV dne 23. 9. 2010 
Hlavní body jednání: 
• Ekonomické informace a informace o hospodaření RS 
ČSTV Jihlava v roce 2010 
• Informace z komise pro sport a volný čas kraje Vysoči-
na 
• Informace z činnosti Sdružení sportovních organizací 
města Jihlava 
• Informace o investičním programu ČSTV Jihlava pro 
rok 2011—žádost podala TJ Slavoj Třešť 

• Ocenění funkcionáře SK Mrákotín Miloslava Vaňouš-
ka 
• Diskuse k dotacím z vlastních zdrojů — návrhy na 
řešení neutěšené finanční situace 
• Informace o projektu ČMFS—Bezpečné branky 
• Informace o otevření nové haly Startu Jihlava 
• Informace z porady regionálních a krajských sdružení 
ČSTV ve Zlíně. 
• Informace o prezentaci jihlavských sportovních organi-
zací organizované městem Jihlava. 

Informace z VV RS ČSTV Jihlava 

Vyhodnocení sportovních grant ů 2010 
    

Žádající TJ/SK Grantový program Požadovaná výše Schváleno 
JK Třešť o. s. Volný čas 2010        70 000,00 Kč                  -   Kč  
SK Telč Volný čas 2010        70 000,00 Kč                  -   Kč  
SK Buwol metal Luka n. Jih-
lavou Volný čas 2010        17 500,00 Kč                  -   Kč  

Celkem za grantový program Volný čas 2010      157 500,00 Kč                  -   Kč  
SK Telč Sportoviště 2010        25 000,00 Kč       23 891,00 Kč  
TJ Slavoj Třešť Sportoviště 2010        25 000,00 Kč       23 891,00 Kč  
TJ Slavoj Polná Sportoviště 2010        25 000,00 Kč       23 891,00 Kč  
OS 1.FC Batelov Sportoviště 2010        25 000,00 Kč       25 000,00 Kč  
SK Kostelec Sportoviště 2010        70 000,00 Kč         7 000,00 Kč  
SK Buwol Metal Luka n. Jih-
lavou Sportoviště 2010        23 600,00 Kč                  -   Kč  
KVL Slavoj Kostelec Sportoviště 2010        14 800,00 Kč                  -   Kč  

Celkem za grantový program Sportovišt ě 2010      208 400,00 Kč     103 673,00 Kč  
Žádosti TJ p řes obce či města 

Obec Cejle Sportoviště 2010        25 001,00 Kč       25 001,00 Kč  
Městys Mrákotín Sportoviště 2010        14 746,00 Kč                  -   Kč  
Město Polná Sportoviště 2010        25 000,00 Kč       25 000,00 Kč  
Obec Pavlov Sportoviště 2010        28 080,00 Kč                  -   Kč  
Městys Stará Říše Sportoviště 2010        69 000,00 Kč                  -   Kč  
Město Telč Sportoviště 2010        70 000,00 Kč       70 000,00 Kč  
Obec Pavlov Sportoviště 2010        50 600,00 Kč                  -   Kč  
Obec Velký Beranov Sportoviště 2010        32 100,00 Kč                  -   Kč  
Celkem za grantový program Sportovišt ě 2010 - obce      314 527,00 Kč     120 001,00 Kč  

Celkem za grantový program Sportovišt ě 2010      522 927,00 Kč     223 674,00 Kč  
Celkem za sportovní grantové programy 2010 - TJ, SK       365 900,00 Kč     103 673,00 Kč  
Celkem za sportovní grantové programy 2010 v četně obcí      680 427,00 Kč     223 674,00 Kč  



 
• Pasportizace a členská základna TJ, SK 
E-mailem nebo na VH byly TJ, SK rozdány přehledy o člen-
ské základně.  Žádáme TJ a SK o její aktualizaci. TJ, SK, kte-
rým byla zaslána e-mailem mohou poslat aktualizace zpět také 
e-mailem. Nejpozdější termín aktualizace je do 30. listopa-
du 2010. V případě, že k žádným změnám nedošlo nám pí-
semně zašlete informaci „V roce 2010 nedošlo ke změnám“, 
orazítkujte,  a zašlete zpět do sídla RS ČSTV Jihlava. 
 
Stejný termín je také stanoven pro  aktualizaci pasportizač-
ních karet. Pasportizační karty TJ, SK z roku 2009 najdete na 
www.cstv.cz/jihlava. V levém sloupci pod názvem pasportiza-
ce naleznete vše potřebné pro  aktualizaci těchto karet. Karty 
si vytiskněte a do nich proveďte  potřebné opravy. V případě, 
že k žádným změnám nedošlo, uveďte na spodní část pasporti-
zační karty větu: „V roce 2010 nedošlo ke změnám“, orazít-
kujte,  a zašlete zpět do sídla RS ČSTV Jihlava. 
 
Prosíme o dodržení termínu, neboť i RS ČSTV Jihlava 
musí Vaše pasportizační karty předat do ústředí ČSTV 
včas. 
 
• Investiční program ČSTV pro rok 2011 

Na výzvu o předložení podkladů na investice pro rok 2011 ve 
stanoveném termínu reagovala a předložila žádost o zařazení 
do IP ČSTV pro rok 2011 pouze TJ Slavoj Třešť s investiční 
akcí „Rakonstrukce fotbalového hřiště“. VV RS ČSTV Jihlava 
uvedenou žádost schválil a doporučil ji jako prioritu č. 1 pro 
rok 2011. 

 

• Finanční prostředky na údržbu za rok 2010 

V návaznosti na informaci ze Zpravodaje č. 2/2010 sdělujeme, 
že prozatím neznáme konečnou výši finančních prostředků na 
údržbu pro rok 2010. Z tohoto důvodu Vám prozatím nemo-
hou být zaslány smlouvy na tento dotační titul. Jakmile bude-
me znát konkrétní konečnou výši těchto prostředků, ihned 

Vám smlouvy k podpisu přepošleme a budete moci čerpat tuto 
dotaci. 

 

• Finanční prostředky na Sportuj s námi 2010 

V červnu VV RS ČSTV schválil rozdělení dotace z programu 
MSMT Sportuj s námi pro rok 2010. V červenci byl TJ a SK 
zaslán formulář k vyúčtování této dotace. Žádáme TJ, SK, 
které byly zařazeny do tohoto programu o vyúčtování dotace v 
termínu do 30. listopadu 2010. Jedná se o tyto TJ, SK: 

JPK AXIS Jihlava, KVL Slavoj Kostelec, TJ Sokol Kamenice, 
TJ Sapeli Janovice, Běžec Vysočiny, TK ČLTK Jihlava, TJ 
Neslyšící Jihlava, TJ Sokol Dolní Cerekev. 

 

• Vyúčtování dotace kraje Vysočina na mládež 

VH RS ČSTV Jihlava schválila na svém 22. zasedání rozděle-
ní dotace kraje Vysočina na mládež, kterou jste obdrželi v 
průběhu měsíce června a července. Pro zpracování Závěrečné 
zprávy pro Krajský úřad potřebujeme zjistit, jakým způsobem 
byla dotace použita. Pro tento účel Vám v příloze posíláme k 
vyplnění tabulku, která bude sloužit jako podklad k této Závě-
rečné zprávě. Žádáme o její vyplnění nejpozději do 15. října 
2010. 
 

• Novinky na našem webu 

29.09.2010    Zpravodaj TP 7/2010 24.09.2010    Prezentace 
"neprofesionálního" sportu ve městě Jihlava 23.09.2010    4. 
jednání VV RS ČSTV Jihlava 16.09.2010    Společné prohlá-
šení zástupců sportovních organizací města Jihla-
va    03.09.2010    Ing. Holub jednal s předsedkyní Poslanecké 
sněmovny Parlamentu ČR o sportu 30.08.2010    MF ČR 
oznámilo zkrácení příspěvku pro podporu sportu na rok 2010 
19.08.2010    Premiérové setkání jihlavských sportovních sub-
jektů 10.08.2010    K mediálním vyjádřením ohledně financo-
vání sportu v dalších letech 07.07.2010    Zpravodaj TP 
6/2010 02.07.2010    Zpravodaj RS ČSTV Jihlava č. 2/2010 

Informace pro TJ, SK 
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V Jihlavě se konalo významné jednání sdružení ČSTV 
Šestnáct regionálních a tři krajská sdružení ČSTV, zastoupená předsedy nebo profesionálními pracovníky, se setkala na společné 
poradě v Rytířsku u Jihlavy. Účastníci vyslechli souhrn informací, uplynulých od volební valné hromady ČSTV. Přítomní, mís-
topředseda ČSTV Vladimír Šimíček, generální sekretář ČSTV Jan Boháč a člen výkonného výboru Vítězslav Holub, sdělili 
účastníkům nejen aktuální informace z jednání VV ČSTV, ale především z činnosti nového vedení ČSTV, které nastartovalo 
proces modernizace organizace a navázání kvalitativně nových vztahů s institucemi a partnery. Představitelé regionálních orga-
nizací vyjádřili svoje názory na práci nového VV ČSTV a k mnohým tématům diskutovali. Součástí porady byla také rozprava k 
budoucí úloze regionálních a krajských sdružení ČSTV ve vztahu k vnějšímu prostředí a k vytváření obrazu organizace v očích 
veřejnosti, samosprávních institucí i lokálních médií. Stále existují okresy, kde starostové měst nebo poslanci a senátoři na dotaz, 
zda ví o ČSTV v jejich místě, odpovídají záporně. Sdružení si plní svoje povinnosti a funkci dovnitř organizace, ale není viditel-
né navenek. Měnit tento stav není pouze v silách VV ČSTV v Praze. Důležitou roli na vnímání ČSTV ve společnosti hrají jeho 
sdružené subjekty - republikové svazy, okresní a krajská sdružení, jejich působení a aktivita. Zástupci regionálních sdružení vy-
jádřili svůj pohled na věc v krátkém workshopu a byli seznámeni s očekáváním, které je v ně ze strany VV ČSTV v budoucí 
spolupráci v této oblasti vkládáno. 


